
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen
 
    

Datum: 16-10-2019

Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht,

Steller vragen: C.G.H. Advokaat – van Veenendaal (fractie: PRO 
Sliedrecht) 

Onderwerp: groenbeleidsplan en betrokkenheid inwoners

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller.

Vraag 1: Bent u met onze fractie van mening dat er buiten de actie “prik 
een boom” ook nog met de inwoners overlegd moet worden, zoals in 2015 
is gedaan? 
Zo ja, wanneer bent u dit van plan? Zo niet, waarom niet?

Vraag 2: Bent u met ons van mening dat door het niet opleggen van een 
herplantplicht, de gemeente voor deze kosten opdraait? Is het daarom te 
overwegen een standaard herplantplicht in te voeren, om aan ons quotum 
te blijven voldoen? 

Vraag 3: Hoe is de controle op herplant ook daadwerkelijk gebeurt als die 
is opgelegd/overeengekomen?

Vraag 4: Bent u bereid om met Sliedrecht Groen te bespreken, waar er 
bomen van welke soort, maar ook groenblijvende heesters en 
bloemen/planten voor onze gewaardeerde insecten geplant kunnen 



worden? Dit om biodiversiteit, en een kwalitatief beter aanzicht in de 
herfst en wintermaanden te creëren zodat de gemeente er ook dan 
“levendig” uit ziet? 

Vraag 5: Kunt u ons vertellen waarom de evaluatie van het 
groenbeleidsplan en de daarbij actualisatie met een bomenbeheerplan niet 
meer voorkomt op de planning van de raadsagenda? Wanneer komt deze 
opnieuw naar de raad? 

Toelichting:

1. In 2015 heeft de gemeente onder 336 inwoners een enquête 
gehouden, om zo hun mening te kunnen ventileren. Citaat uit dit 
document: 
Op basis hiervan kunnen we een goed beeld geven van de mening van de inwoners van 
Sliedrecht over het groen(onderhoud). Hoe staan zij bijvoorbeeld tegenover meer 
natuurvriendelijk groenonderhoud? En vinden zij dat bewoners zelf meer mee zouden moeten 
helpen aan het groenonderhoud in hun buurt?

2. Wij hebben in het CUP duidelijk afspraken gemaakt, dat er tot 2022 in 
elk geval 10% aan extra bomen bij komen.
Als we dan het door u toegestuurde overzicht bekijken, zijn er 
kapvergunningen verleend voor in elk geval 757 bomen. Met 730 
herplantplicht. De fractie van PRO Sliedrecht maakt zich zorgen of de 
gemeente deze afspraak wel gaat halen.

3. In het verleden is er vaker overleg geweest tussen onder andere de 
gemeente en stichting Sliedrecht Groen. Sliedrecht Groen vindt dat er 
meer andere soorten bomen geplaatst kunnen worden, die bijvoorbeeld 
ook beter bestand zijn tegen het veranderende klimaat. Ook hebben zij 
ideeën over hoe er op veel plaatsen heesters of groenblijvende struiken 
geplant kunnen worden. Dit om onze gemeente het hele jaar door een 
mooie uitstraling te geven. Zelfs in de herfst en wintermaanden. 

Ondertekening en naam raadslid,
Hetty Advokaat
PRO Sliedrecht


